
Ako z našich daní financujeme stámiliónové
ročné príjmy európskych papalášov a
prispievame súkromným podnikateľom na ich
luxusný život
- CZ24 News | 21. května 2020

SLOVENSKO: Príklad: Do EU Slovensko poslalo povedzme 700 miliónov eur. Slovensko späť dostalo
od EU 800 miliónov eur. To znamená, že sme dostali, iba ten rozdiel, t. j. 100 miliónov eur ako
eurofondy. Európska komisia eviduje, že sme dostali ako eurofondy 800 miliónov, ktoré máme
povinnosť minúť na nejaké projekty, to znamená, že mimo výstavby diaľníc všetko ide nie pre štát, t j.
pre nás všetkých, ale na obohacovanie sa jednotlivých súkromných podnikateľov. Čiže lepšie
povedané, my všetci z našich štátnych peňazí financujeme stámiliónové ročné príjmy európskych
papalášov, všetky náklady súvisiace s európskou agendou a pri tom zo štátnych peňazí prispievame
slovenským súkromným podnikateľom pre ich luxusný život. Pokiaľ sa tých 800 miliónov nevyčerpá,
nie len, že máme vrátiť iba ten rozdiel 100 miliónov, musíme vrátiť všetko naspäť do Bruselu, to
znamená, že nás obabrali nielen o 700 miliónov, ktoré do EU sme poslali, ale o 700 + 800 miliónov,
čiže o 1 miliardu a 500 miliónov eur. Mimo toho nám určujú ako máme prostriedky použiť, kde máme
ich použiť a do kedy máme ich použiť. Pokiaľ takto nebude, hrozia navyše pokuty.

Keď zoberieme v úvahu, koľké miliardy nám odchádzajú do zahraničia ziskmi zahraničných
supermarketov, zahraničných priemyselných podnikov, zahraničných bánk, zahraničných poisťovní a
ďalších, tak Brusel by nám mal posielať 2x až 3x viac, ako posiela doposiaľ. Je to na hlavu postavené.
Naši politici ako hlupáci so všetkým súhlasia a ešte pri tom poklonkujú bruselským papalášom a
chvália tento systém do neba. Ešte pri tom dávajú reklamy do televízie, ako nám EU prispieva na
zvyšovanie našej životnej úrovne. Kto má ten pocit? Myslím, že bežný človek, ani bezdomovci nie.
Chvália to buď naši politici, ktorí ťažia pre svoje výhody, alebo významní súkromní podnikatelia, pre
ktorých eurofondy prispievajú k ich luxusnému životu. Bodaj by tento prehnitý systém nechválili.
Televízia prispieva k tomu hodne, nakoľko vieme, že tak ako Ta3, Joj i Markíza sú orientované nielen
na Brusel, ale od Bruselu na západ a naša RTVS už sa taktiež celkom tomu prispôsobila. Veľmi pekne
vymyslené, však?
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